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Castellar seguirà treballant per la connexió amb la xarxa Ter-
Llobregat tot i que l'ACA descarta fer-ho aviat

Dimarts 20 de desembre de 2005
L'alcaldessa de Castellar, Montse Gatell, va anunciar ahir en el decurs de la 30a
sessió del Fòrum ambiental que el municipi no renunciarà a seguir treballant per la
connexió de la xarxa de distribució de Castellar al sistema regional en alta del
sistema d'Aigües Ter-Llobregat (ATLL), tot i que l'Agència Catalana de l'Aigua no
considera que sigui una actuació prioritària segons consta en un escrit remès pel
director de l'Agència Catalana de l'Aigua (ACA), Jaume Solà, a l'Ajuntament de
Castellar. A la carta, es diu que no es descarta que en un futur a mig termini es
pugui fer la connexió tenint en compte els creixements de consum que comporta la
política urbanística. La necessitat de reclamar la priorització d'aquesta i altres
actuacions arrenca de l'anterior Fòrum ambiental, celebrat al juny, on es demanava
que l'ACA executés les infraestructures compromeses al municipi. En conseqüència,
l'Ajuntament va enviar una carta al conseller de Medi Ambient i Habitatge, Salvador
Milà, i al director de l'ACA demanant per escrit que s'executessin un seguit d'obres.
"Hem plantejat en més d'una ocasió que és absurd que la xarxa d'Aigües Ter-
Llobregat arribi a Sentmenat i Sabadell i que nosaltres quedem com en un
oasi", va apuntar Gatell. El projecte d'ampliació de la xarxa ATLL a Castellar està
valorat en 5 milions d'euros i segons l'acord signat en el seu dia, la inversió havia
d'estar cofinançada a parts iguals per l'Ajuntament i l'ACA. L'alcaldessa va dir que
l'ACA podria executar la connexió al 2014, "però hem de seguir negociant punt
per punt les nostres reclamacions amb més informes tècnics sobre la urgència
de l'actuació", va subratllar l'alcaldessa. En aquest sentit, l'alcaldessa va afegir que
a l'ATLL tenen el projecte executiu realitzat i aprovat i "només falta que algú
financïi el projecte, encara que sigui avançant diners". La regidora de l'Àrea de
Territori, Gemma Perich, va destacar que Castellar s'abasteix actualment de la xarxa
de pous que exploten l'aqüifer propi i que aquests "són molt sensibles a la
climatologia com per donar servei als usos industrials". L'ACA ha negat també
el finançament de la meitat de les obres de la construcció d'un dipòsit de 4.000
metres cúbics al sector del Sot de Goleres. L'Ajuntament de Castellar va decidir
incloure el finançament del dipòsit com a inversió per aquest any amb un pressupost
d'1,3 milions d'euros. Respecte a les obres de remodelació de l'estació de
bombament d'aigües residuals que permetrien que les aigües brutes de Sant Feliu del
Racó i de les urbanitzacions El Balcó de Sant Llorenç i Airesol-D no s'aboquessin
directament a la llera del riu Ripoll, l'ACA ha contestat que està redactant el
projecte constructiu per poder fer les obres al 2007. Gatell va apuntar que "hem
d'aconseguir reduir el termini". La darrera petició que feia Castellar era un estudi
de viabilitat sobre la depuració terciària dels residus de l'empresa Satina. L'ACA
veu amb bons ulls el projecte però demana a l'Ajuntament que encoratgi l'empresa
perquè faci l'estudi de viabilitat del tractament. Al Fòrum ambiental també es van
presentar les activitats d'educació ambiental de l'Ajuntament, que suposen un 25%
de totes les activitats recollides a la guia didàctica. Responsables del CEIP
Bonavista, Sant Esteve, Emili Carles Tolrà, CE La Immaculada i l'IES Puig de la
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Creu van explicar les seves experiències de sensibilització mediambiental amb els
alumnes. La sessió del fòrum ambiental va finalitzar amb una sessió al voltant del
Projecte Educatiu de Ciutat que d'aquí a poc temps es presentarà.
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